
 
AMK-DAGSORDEN  
Dato: 30/08/2017 Lokale: Kirsten G. 

Klokken: 19:00 Mødeform: Bestyrelsesmøde 

Formand: Dilan Aksoy Valg af Ordstyrer: Ellen 

Næstformand: Benjamin Olsen Valg af Referent: Johan 

Godkend Dagsorden: Ja Godkend tidl. referat: Ja 
 

Mødedeltagere: Dilan, Benjamin, Ellen, Mette, Nikolaj, Tea, Arsim, Johan 

 
 DAGSORDEN OG TILTAG 

 

Opfølgning på tidligere tiltag Ansvarlig 
1. Fællesrum Simon & Tea 

2. Hjemmeside/katte register Hjalte, Tea & Dilan 

3. Vej- og fortov Dilan, Johan, Arsim, Ellen, Hjalte, Nikolaj 

4. Fornyelse af Kirsten G. Mette, Benjamin, Hjalte, Ellen & Nikolaj 
 

 Punkter på dagsordenen Oplægsholder 
1. Kort resumé af budget gennemgang Dilan, Arsim & Benjamin 

2. Netværk(Forskernet) Hjalte 

3. Præsentation af ny husorden samt vedtægter Arsim, Mette, Dilan, Benjamin, Simon & Ellen 

4. Overvågning i Vaskeriet Hjalte & Dilan 

5. Udspecificering af Karantæne & leje af baren Hjalte & Dilan 

6. Beboermøde Dilan 

7. Beboermøde 2 gange om året Dilan 

8. Affaldssortering Dilan & Tea 

9. Fremleje Ellen 

10. Stilling som Bestyrelses Assistent Dilan 

11. Evt.  
- Hvem fortsætter i bestyrelsen? 

Dilan 

12. Meddelelser 
- DUAB 

Dilan 

 
 
 
 
 
YDERLIGERE NOTER OG INFORMATION 

 

Se referat på side 2 
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AMK-REFERAT 
 

Opfølgning på tidligere tiltag Konklusion 
1. Fællesrum Tilbud på komfur på ca. 8080 pr. stk. kroner for montering plus 

levering fra Bolinde. Tea forhører sig nærmere med Claus i 
forhold til at yderlig aftale med Electrolux om serviceaftale.  
 
Gård rengøring og udformning af fællesrummet skal vi se 
nærmere på til et kommende bestyrelsesmøde.  

2. Hjemmeside/katte register Hjalte er igang med få katteregisteret op og køre. Dilan har 
opdateret lidt på hjemmesiden.  

3. Vej- og fortov Der har været mange problemer med vej- og fortov projektet 
med bil fjerning, manglende hældning af fliser osv. Pia fra UBS 
kommer på fredag den 1. september kl. 11:00.  

4. Fornyelse af Kirsten G. Der er ikke sket noget. De aftaler snarest at holde møde efter at 
kassereren har opdateret regnskabet. 

 

 Punkter på dagsordenen Konklusion: 
1. Kort resumé af budget gennemgang 
Noter: 

Der var næsten ingen bemærkninger i gennemgangen 
af budgettet.  
Vi vil ikke bede om 30.000kr. øremærket til fornyelse af 
Kirsten G.  

2. Netværk(Forskernet) 
Noter: 

Hjalte er ikke tilstede så punktet skubbes til næste 
bestyrelsesmøde.  

3. Præsentation af ny Husorden samt vedtægter 
Noter:  

Der er ingen kommentar til den nye ordlyd i husorden. 
De vil blive fremlagt til beboermødet. 

4. Overvågning i Vaskeriet 
Noter: 

Hjalte er ikke tilstede så punktet skubbes til næste 
bestyrelsesmøde.  

5. Udspecificering af Karantæne & leje af baren 
Noter: 

Hjalte er ikke tilstede så punktet skubbes til næste 
bestyrelsesmøde.  

6. Beboermøde 
Noter: 

Der skal ses nærmere på TV pakkens spicifikationer. 
inden beboermødet.  

7. Beboermøde 2 gange om året 
Noter: 

Det er godkendt. 

8. Affaldssortering 
Noter: 

Der skal undersøges nærmere om vi kan finde en 
bedre løsning til skraldesortering i lejlighederne.  

9. Fremleje 
Noter: 

Ellen har ikke haft tid til at undersøge dette punkt 
nærmere, så vi rykker punktet til næste 
bestyrelsesmøde.  

10. Stilling som Bestyrelses Assistent 
Noter: 

Der skal udarbejdes et stillingsopslag og vi skal 
informerer UBS om beslutningen. Indfører det som 
pilotprojekt?  

11. Evt.  
- Hvem fortsætter i bestyrelsen? 

Noter: 

Nikolaj genopstiller. Asim forsætter.  

12. Meddelelser 
- DUAB  
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